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Vragen van de leden Blanksma-van den Heuvel en Van Bochove (beiden 
CDA) aan de minister van Financiën over de aanscherping normen 
hypothecaire kredietverlening (ingezonden 12 april 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitspraken van scheidend Voorzitter van de Autoriteit 
Financiële Markten Hans Hoogervorst dat ook bestaande hypotheken moeten 
worden omgezet?1 

Vraag 2
De heer Hoogervorst geeft in dit artikel aan verder te gaan dan de gedrags-
code waarover de minister de Kamer onlangs heeft geïnformeerd, wat is de 
status van deze uitspraken? Hoe verhouden zich deze plannen tot de nieuwe 
Gedragscode Hypothecaire Financieringen die per 1 augustus 2011 in zou 
moeten gaan? 

Vraag 3
Volgens deze gedachte zouden ook bestaande hypotheken moeten worden 
aangepast zodat bestaande contracten zouden moeten worden opengebro-
ken, wat vindt u daarvan? 

Vraag 4
Wat zijn de effecten voor de huizenmarkt van de voorstellen om ook 
bestaande hypotheken aan te passen? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg van 14 april 
2011 («AO Aanscherping normen hypothecaire kredietverlening»)?

1 De Telegraaf 8 april 2011.
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